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Verslag 
 
Vergadering  Agendacommissie 
Gehouden op  20 december 2016 
Opgemaakt 
door 

Berry van 't Westeinde 

Aanwezig  Burgemeester Mark van Stappershoef (voorzitter) en de raadsleden Antoon van 
Baal, Deborah Eikelenboom, Marije de Groot, Mark van Oosterwijk,  Bert 
Schellekens, Johan Swaans.  
Berry van ’t Westeinde (griffier) 

Afwezig  Willem Couwenberg  
 
 
 
1. Agenda's voor de thema-avond en commissievergaderingen in januari 
a. Thema avond Jan van Besouw, 9 januari 20:00 uur  
De agenda voor de thema-avond wordt vastgesteld. 
b. Commissie Welzijn, 10 januari 20:00 uur  
Bert Schellekens vraagt of het locatieonderzoek 't Loket eigenlijk niet bij de commissie Ruimte 
behandeld moet worden. Waarom ligt het onderzoeksrapport ter inzage? Hij wil dit graag thuis 
inzien. Het raadsvoorstel is lastig leesbaar in zwart-wit. 
De griffier licht toe dat het probleem bekend is, dat de indeling in commissies soms strijdig is met de 
integraliteit van voorstellen. Uitgangspunt bij de behandeling is het primaire doel van het voorstel. 
Dat is in dit geval een welzijnsdoel. Indien de fractie dit wil, kan een deskundige op het gebied van 
Ruimtelijke Ordening één van de stoelen in de commissie Welzijn innemen.  
Het stuk ter inzage is ook altijd (tenzij het een vertrouwelijk stuk is) digitaal beschikbaar. Zo ook nu. 
De stukken voor de commissie worden in kleur gekopieerd. 
Bert Schellekens geeft aan dat het voor hem voldoende is wanneer het stuk ter inzage digitaal 
beschikbaar is. 
De agendacommissie stelt de agenda vast. 
 
c. Commissie Ruimte, 11 januari 19.15 uur 
De agendacommissie stelt de agenda vast. 
 
d. Commissie Algemene Zaken, 11 januari 20.30 uur 
De agendacommissie stelt de agenda vast. 
 
2. Bespreken meervoudige democratie in Goirle 
De fractievoorzitters bespreken naar aanleiding van de notitie van burgemeester en griffier over de 
ontwikkelingen in onze lokale democratie.  
De burgemeester vat samen dat we aan de slag gaan. De agendacommissie is enthousiast over het 
voorstel. 
In de agendacommissie van januari komt een voorstel om dit aan te pakken. De burgemeester doet 
een oproep aan de fracties om vooral ook met de achterban over deze zaken na te denken.  
De griffier zal het rapport Raadswerk is Maatwerk van de UvT aan de verschillende fracties 
toezenden. Ook worden andere relevante rapporten via de website beschikbaar gemaakt. 
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De voorzitter sluit de vergadering om 21.00 uur. 
 
 
 
Afspraken  Door Wanneer Stand van Zaken 

Een praktische aanpak bespreken 
om meer gestructureerd terug te 
kijken op commissievergaderingen 
en de raadsvergadering 

Griffier Agenderen 
begin 2017 

 

Wim van de Donk uitnodigen voor 
een thema-avond over verbinding 
tussen raad en samenleving / 
meervoudige democratie.  

Burgemeester / 
Griffier 

Januari 2017  

Een voorstel voor het 100 dagen 
gesprek met de burgemeester 
uitwerken 

Griffier December 
2017 

afgehandeld 

Digitaal werken: de griffier 
agendeert dit onderwerp voor de 
volgende agendacommissie. 
Fractievoorzitters peilen dit vooraf 
in hun fractie. 

Griffier / 
fractievoorzitters 

Januari 2017 De commissie Algemene 
Zaken heeft 11 januari in 
meerderheid de principe 
uitspraak gedaan dat 
digitaal werken 
uitgewerkt moet worden. 
Een notitie over verdere 
traject volgt 7 maart 

 


